
Schriftelijke vraag1: 

Vraagnummer: S-188
Datum indiening:  29-01-2015

Onderwerp: Beleid rond sportaccommodaties

Naam indiener: Ruud Mooij

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Inleiding/Aanleiding

Het thans vigerende beleid rond sportaccommodaties wordt bepaald door het zogenaamde 
STA-beleid.
In het coalitieprogramma van CDA/D66 is opgenomen een ander beleid te gaan hanteren.

Verenigingen weten thans niet waar ze aan toe zijn. Een aantal collegeleden heeft in 
gesprekken met verenigingen aangegeven een nieuwe lijn te hanteren, oa rond 
kunstgrasvelden. Ook rond de kleedkamers wordt nu al een andere lijn gehanteerd dan in 
het STA- beleid is opgenomen.
Verenigingen met een oude kleedaccommodatie staan hiermee op een achterstand bij de 
verenigingen die nog recent onder het oude beleid nieuwe kleedkamers hebben gekregen.
De raad heeft nog geen kennis kunnen nemen van nieuw beleid en heeft daarover ook nog 
geen besluit genomen. 

Vragen:
Is het juist dat het college nu al handelt alsof er nieuw beleid is?
Wanneer komt het nieuwe beleid naar de raad?
Hoe zorgt het college er voor dat er voor alle verenigingen een vergelijkbare nul-situatie 
(zowel qua velden als kleedkamers) komt?
Hoe gaat het college om rond dit thema met de doorontwikkelingen in met name het voetbal 
rond vrouwenvoetbal en G-voetbal?

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven,

Ondertekening:

Ruud Mooij,
Fractie VVD.

1 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 
inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 
vragen te beantwoorden is 30 dagen.
Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 
verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder.
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